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Nadace ČEZ letos už podruhé rozdělovala peníze

Systém sociálních dávek 
čeká zemětřesení

Kapsch postaví bránu těsně za Kláštercem

Minulý čtvrtek (9. 11.) se v areálu elek-
trárny Prunéřov II. letos již podruhé 
uskutečnilo slavnostní předávání šeků 
Nadace ČEZ. Mezi 17 obdarovanými 
organizacemi a městy byli i tři zástupci z 
Klášterce. Základní škola v Krátké ulici, 
zastoupená ředitelkou Mgr. Dimuno-
vou, získala 200 tisíc Kč na vybudování 
nové multimediální učebny s možností 
klasického bádání v hodinách biologie, 
chemie a ekologie. Ředitelka Mateřské 
školy „Bruslička“ Bc. Megová převzala 
symbolický šek na 100 tisíc korun. Za 
tyto prostředky vyrostla v areálu školky 

„Zahrada malých sportovců“. Jaroslav 
Poc z 2. místní organizace Svazu tě-
lesně postižených pak z rukou ředitele 
elektráren Tušimice a Prunéřov Otaka-
ra Tučka obdržel šek na 80 tisíc korun. 
Tyto peníze pomohou uhradit náklady 
na rekondiční pobyty spojené s rehabi-
litací pro členy této organizace.
Na základě doporučení Elektráren 
Tušimice a Prunéřov vybrala Nadace 
ČEZ v grantovém řízení pro rok 2006 

� Mgr. Jana Dimunová

celkem 33 projektů. Dohromady si 
mezi sebou obdarovaní rozdělí částku 
3,4 milionů  Kč. 
Nadace ČEZ byla pod původním ná-
zvem Nadace Duhová energie založe-
na v roce 2002 a svoji činnost zahájila 
v únoru 2003. Kromě dětí a mládeže 
podporuje nadace zdravotně postižené 
spoluobčany a její dary míří do veřej-
ně prospěšných projektů týkajících 
se školství, vědy a výzkumu, kultury, 
sportu, zdravotnictví, sociální oblasti 

1. leden roku 2007 s sebou přinese 
celou řadu významných změn. Tím-
to datem vstupuje v platnost několik 
zákonů, které budou mít výrazný do-
pad na celou řadu životních situací. 
Doslova zemětřesení zažije systém 
dávek sociální péče. Zavedení no-
vých dávek, rušení stávajících, nové 
výpočty dávek. Cílem je zjednodu-
šení dosavadního systému dávek 
sociální péče, které stát vyplácí soci-
álně potřebným občanům. Ovšem 
jeho zavedení je všechno jiné jen ne 
jednoduché. Nejen v důsledku ně-
kolikaměsíční agonie po patových 
parlamentních volbách je příprava 
na nový systém chaotická a hlavně 
časově značně napjatá. Své o tom 
ví vedoucí odboru sociálních věcí a 
bydlení Mgr. Lenka Antolová.

pokr. na straně 2

V první polovině příštího roku začne rakouská společnost Kapsch, která 
je generálním dodavatelem elektronického systému mýtného pro ČR, 
stavět jednu z mýtných bran také na silnici E13 v úseku mezi Kláštercem 
a Kadaní. Konkrétně bude brána stát u první odbočky na Verne zónu 
(bývalá odbočka na Mikulovice a Vernéřov).  
Společnost Kapsch musí podle dodatku ke smlouvě dokončit v první 
etapě stavbu 171 mýtných bran na 970 kilometrech dálnic a rychlostních 
silnic, které by měly být uvedeny do provozu v lednu 2007. Ve druhé 
etapě má být na 1100 kilometrech silnic první třídy postaveno do 1. čer-
vence 2007 pět set mýtných bran či sloupů. Do této druhé etapy spadá 
právě brána u Klášterce. 
Důvody zavedení mýtného jsou prosté. Česká republika bojuje s přetí-
žením svých silnic kamionovou dopravou. To s sebou přináší jejich ex-
trémně rychlé opotřebení, zvýšený počet nehod i znečištění exhalacemi. 
Situace se ještě zhoršila poté, co elektronické mýtné zavedlo v roce 2004 
Rakousko a o rok později Německo. Řešením je co nejrychleji zavést  
v ČR zpoplatnění kamionové dopravy na dálnicích a rychlostních sil-
nicích. Zpoplatnění se bude týkat kamionů nad 12 tun. Z mýtného se 
budou hradit opravy, údržba a budování nových silnic.
Během prvních měsíců příštího roku se tak budou muset řidiči jedoucí 
po silnice E13 v úseku Klášterec – Kadaň obrnit trpělivostí. Z televizních 
záběrů víme, že tuto stavbu provází často nepříjemné kolony a chaos v 
dopravě. Přesný datum instalace mýtné brány u Klášterce zatím není 
znám. O celé akci vás budeme nadále informovat.                            -lara-

Vážení spoluobčané,
máme za sebou náročný volební 
podzim a já doufám, že se zjitřená 
situace, která doprovází každé vol-
by, opět zklidní. Zvolili jste své za-
stupitele a ti vybrali ze svého středu 
vedení města. Věřím, že důvěru, 
kterou jste mi vy voliči dali, nezkla-
mu. Slibuji, že budu funkci starosty 
vykonávat i nadále podle svého nej-
lepšího vědomí a svědomí.
Věřím také, že všichni vámi zvole-
ní zastupitelé budou pracovat pro 
blaho města i jeho občanů a za-
pomenou na předvolební rivalitu a 
osobní nevraživost. Máme před se-
bou řadu úkolů, jejichž úspěšné spl-
nění povede k zvelebení a zkrášlení 
našeho města. V tomto volebním 
období budeme navazovat na to, 
co se započalo v minulosti, ale čeká 
nás i mnoho nových projektů, které 
budou vyžadovat spolupráci všech 
schopných lidí. Žádám vás, abyste 
se na rozvoji našeho města podíleli i 
vy občané - například osobní účastí 
na fungování komisí a výborů, nebo 
prací v nejrůznějších organizacích, 
spolcích a sdruženích. Udělejme 
všechno pro to, abychom se v roce 
2010 mohli za uplynulými čtyřmi 
roky ohlédnout s hrdostí nad dobře 
odvedenou prací.

S úctou Jan Houška

a životního prostředí. Společnost ČEZ 
byla vyhlášena největším firemním 
dárcem v České republice podle ab-
solutního objemu rozdělených pro-
středků v řebříčku „FIREMNÍ TOP 
FILANTROP 2006.“
„Každý rok dostáváme desítky žádos-
tí. Nemůžeme bohužel vyhovět všem, 
ale snažíme se zahrnout do programu 
podpory co nejširší spektrum aktivit,“ 
vysvětlil ředitel elektráren Tušimice a 

Prunéřov Otakar Tuček. „I letmý po-
hled do seznamu dnes obdarovaných 
organizací ukáže, že nejinak tomu bylo i 
letos. Podpořili jsme děti i seniory, spor-
tovce i handicapované, mateřské školky 
i univerzity, kulturu i obecní infrastruk-
turu,“ dodal Tuček.
Rok 2006 je z hlediska získaných pro-
středků z Nadace ČEZ pro Klášterec 
zatím nejúspěšnější. Už v březnu puto-
valo 25 tisíc k šachistům z TJ Klášterec, 
165 tisíc získala ředitelka Městského 

ústavu sociálních služeb Věra Bobis-
udová na vybudování bezbariérového 
sociálního zařízení pro imobilní obča-
ny a 200 tisíc město Klášterec na opra-
vu komunikace k čerpací stanici ČEZ. 
Podíváme-li se do historie, v roce 2005 
uspěla se žádostí Mateřská škola „Sto-
nožka“, kterou Nadace ČEZ podaro-
vala 200 tisíci na vybavení tzv. Duhové 
tělocvičny. Před dvěma lety se pak z 
částky 350 tisíc radovala ZŠ Krátká. 

� Bc. Dagmar Megová � Jaroslav Poc

 7. listopadu proběhlo ustavující zasedání zastupitelů města. Ze 14 kandidujících stran se jich do zastupitelstva dostalo osm. 
Připomeňme si ještě  jednou jmenovitě všech 21 zastupitelů, kteří budou občany zastupovat v novém volebním období: 
ČSSD (PaedDr. Miroslav Řebíček, Ivan Dimun, Stanislav Pechouš, Miroslav Bilík a Danuše Pokorná). ODS (Jan Houška, 
JUDr. Šárka Hamáčková, Jaroslav Minařík). SNK-ED (Ing. Jiří Marek, Mgr. Eva Sadílková, Mgr. Miroslav Andrle). KSČM 
(PaedDr. Václav Homolka, Karel Pech, Horst Kotouč). Pravý Blok (Jaroslav Krejsa, Mgr. Alena Škorcová). Volba pro 
město (Mgr. Jiří Jedlička, Jiří Ouda). Sdružení nezávislých kandidátů - za Klášterec lepší (Vladimír Klíma, Mgr. Jana 
Dimunová). Unie pro sport a zdraví (Ing. Stanislav Stehlík). Více o ustavujícím zastupitelstvu čtěte na str. 3.

Je dobojováno, teď je třeba se soustředit na práci

Příspěvek Nadace Duhové energie 
tehdy  pomohl přeměnit zastaralou 
třídu na moderní učebnu fyziky. V 
roce 2003 – v prvním roce fungová-
ní této nadace – dostalo klášterecké 
Gymnázium a SOŠ 95 tisíc na vzdělá-
vací program „Mám brouka v hlavě“, 
Městský ústav soc. služeb Klášterec 
nad Ohří 250 tisíc na nákup mobil-
ního hydraulického zdvihu a městská 
knihovna 50 tisíc korun na online 
katalog Lanius.                    -lara-

Slovo starosty
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Jako v hodně špatném snu se 
nedobrovolně ocitla v neděli 5. 
listopadu více jak desítka řidičů. 
Kola jejich vozů totiž připomínala 
stepařské boty. Co se vlastně sta-
lo? V té době se ještě neznámí pa-
chatelé vloupali u bývalého marke-
tu Julius Meinl do zaparkovaného 
kamionu a odcizili zde mimo jiné i 
„floky“. Tedy jakési hřeby, které se 
používají v nákupních střediscích 
k ochraně zboží před jeho odcize-
ním. Ty pak rozházeli po Petlérské 
ulici od zmiňovaného marketu až 
po světelnou křižovatku. Že to ne-
byli žádní troškaři, svědčí fakt, že se 
na silnici v tu chvíli nalézalo až 1500 
těchto floků, na které nic netušící ři-
diči posléze najeli svými osobními 
auty. Jejich kola se opravdu stala 
do doby, než se ubrousily hlavičky 
floků, stepařskými botami. Možná 
to zní úsměvně, ale jen pro nezú-
častněné. Pomineme-li, že pneu-
matiky se rázem staly zbožím na 
odpis, zůstává tady mrazivá myš-
lenka, co všechno se mohlo stát, 
kdyby někomu z řidičů pneumati-
ka nevydržela a v určité rychlosti 
bouchla. Nebo dokonce pneuma-
tiky!! Náraz v padesátikilometrové 
rychlosti je už opravdu pořádná 
rána. Tady je třeba poděkovat Po-
licii ČR, hasičům a firmě Komuni-
kace Ježek, kteří velice rychle za-
reagovali na tuto kritickou situaci 
a během necelé půl hodiny uvedli 
silnici do „normálu“ a zabránili tak 
možné tragedii. Jak nám k celé si-
tuaci řekl zástupce velitele policie 
ČR kapitán Bc. Jaroslav Kohout, 
škody mohly být ještě daleko vět-
ší, protože policisté nacházeli floky 
rozházené pod koly aut i v Králove-
hradecké ulici a minimálně stejné 
množství floků, které bylo poháze-
né po Petlérské ulici, zajistili při do-
padení pachatelů. Těmi jsou dva 
mladiství, stále ještě žáci základní 
školy na Petlérské ulici. Aby toho 
tito dva výrostkové neměli málo, 
přitížili si ještě tím, že se vloupali 
do objektu právě zmiňované ško-
ly, kde napáchali škody na majetku 
tím, že hasicími přístroji stříkali po 
chodbách a šatnách a ničili tak vše, 
co jim přišlo pod ruku. Díky rychlé 
práci kláštereckých policistů tedy 
byli pachatelé ve velmi krátké době 
dopadeni, a i když možná spoléhali 
na to, že jsou mladiství, za výtržnic-
tví a poškozování cizí věci zřejmě 
trestu neuniknou.                  -rony-

Nový místostarosta nechce politikařit, ale pracovat

„Změny v sociální oblasti s sebou přináší kompletní reorganizaci systému sociálních dávek. Pro náš odbor to znamená zavést zcela nový počítačový systém, nové tiskopisy… 
Vše se ale děje na poslední chvíli. Máme sice zákon, ale zatím nejsou k dispozici prováděcí vyhlášky. Pracovnice odboru čeká v listopadu řada školení, kde se teprve dozví 
podrobnosti. Nový software se rozjíždí ve zkušebním provozu, ale nebude možné si údaje do něj připravit v předstihu. O půlnoci 31.12. se všechna data do něj uložená 
centrálně smažou a od ledna se bude vše vkládat na čisto. Leden bude pro náš odbor opravdu velmi náročný.“ A co znamená tato změna pro příjemce dávek? „Se všemi 
budeme muset vyplnit úplně nové a vcelku složité tiskopisy,“ říká k tomu Mgr. Lenka Antolová. Odbor sociálních věcí a bydlení čekají v budoucnu ještě další změny, 
které ale tentokrát  nepramení z nové legislativy, ale z dlouhodobých plánů vedení města. „Přestěhování celého odboru ze současných nevyhovujících prostor do objektu v 
Polní ulici je velmi reálné. V současné době začínáme shánět finanční prostředky, které by nám umožnily zřídit odbor v prostorách, kde v minulosti sídlila Kabelová televize,“ 
informoval nás minulý týden starosta Houška. Vznikla by tak jakási sociální osa, na jejímž začátku by byl sociální odbor a na konci úřad práce a městská policie, kde se 
sociální dávky vyplácí. Mezi nimi se nachází i kontaktní místo, pošta či Městská energie. Tato trasa je také v budoucnu plánována jako bezbariérová. Na sociálním od-
boru už vznikl konkrétní projekt, se kterým se město Klášterec ucházelo o dotaci pro rok 2007 na vybudování této bezbariérové trasy. Projekt byl sice městu v létě vrácen 
zpět na přepracování, ale už v říjnu byl zaslán do 2. kola. Zda tentokrát uspěje, by mělo být jasné do konce letošního roku.  Mgr. Antolová měla ale i pozitivní zprávy. S 
nástupem nočních mrazíků přivítala své první „klienty“ místnost zřízená na ubytovně Korea pro občany v krizi, o jejíž přípravě jsme psali v jednom z předchozích čísel 
Kláštereckých novin. Zdá se tedy, že to byl krok správným směrem a že nová služba, kterou město od letošní zimy poskytuje, najde své vděčné příjemce.                -lara-

„Leden roku 2007 bude pro odbor sociálních věcí velmi náročný,“ tvrdí Mgr. Antolová
�Počet dovezených ojetých vozů 
ze zahraničí u nás prudce roste. 
V novém silničním zákoně, který 
platí od 1. července, byl totiž na 
nátlak Evropské komise zrušen zá-
kaz dovozu aut starších osmi let a 
nutnosti plnit emisní limit Euro 2. 
Odborníci si stěžují, že výsledkem 
liberalizace dovozů je stárnutí vo-
zového parku, špatný technický 
stav aut a vysoký podíl škodlivých 
látek vypouštěných do ovzduší. 
Uvolnění dovozu byl důrazný po-
žadavek Evropské komise, a proto 
se nepředpokládá v brzké době 
opětné zpřísnění dovozu ojetin 
z okolních členských států. Tatáž 
Evropská komise, která liberali-
zaci dovozů prosadila, ale hodlá v 
členských zemích zavést ekologic-
kou daň na stará vozidla. Tu pak 
samozřejmě zaplatí ti občané, kte-
ří ojetiny dovezli. Průměrné stáří 
českého vozového parku je 13,84 
roku. Vozů starších čtrnácti let do-
vezených ze západu je přihlášeno 
přes šest set tisíc.
�Ministerstvo dopravy se rozhod-
lo, že zkrátí platnost současných 
dálničních známek pro všechna 
motorová vozidla o jeden měsíc. 
Nebudou tedy platit až do konce 
ledna 2007, jak je na nich uvede-
no, ale jen do konce prosince. Dů-
vodem změny je novela zákona č. 
13/1997 Sb. o pozemních komuni-
kacích, která nabývá účinnosti 1. 
ledna 2007 a kterou se zavádí elek-
tronické mýtné pro nákladní vozi-
dla. Změna vyplývá z § 21 b tohoto 
zákona. Ten zkracuje platnost ce-
loročních kupónů v roce předchá-
zejícím nabytí účinnosti zákona. V 
dalších letech se však vše vrátí zase 
do starých kolejí. Platnost kupónů 
tak bude opět od 1. prosince před-
chozího roku do 31. ledna roku 
následujícího po roce vyznačeném 
na kupónu. 

Mělo by vás zajímat

� Terčem pachatelů nebyli jen řidiči projíždějící Petlérskou ulicí, ale i zaparko-  
      vaná auta v sousední Královehradecké ulici.

�Pomoc zraněnému cyklistovi po-
skytla hlídka MP dne 30.10.2006 v 
dopoledních hodinách. Cyklista utrpěl 
zranění po střetu s osobním vozidlem v 
prostoru světelné křižovatky. Po odvo-
zu zraněného cyklisty strážníci spolu s 
policisty usměrňovali dopravu na frek-
ventované křižovatce.
�MP Klášterec n/O. touto cestou in-
formuje občany, že v poslední době za-
znamenala výskyt podivných individuí, 
která se pod různou záminkou snaží 
od občanů vylákat určitou drobnou fi-
nanční částku, věc, nebo službu. MP na 
tyto případy okamžitě reaguje a všech-
na oznámení pozorně prověřuje ve 
spolupráci s PČR. Vzhledem k blížícím 
se vánočním svátkům  lze předpoklá-
dat nárůst počtu různých podomních 
prodejců. Proto MP žádá občany, aby 
se v podezřelých případech obrátil na 
kteroukoliv služebnu policie.
�K odcizení finanční hotovosti z pe-
něženky došlo ve večerce v ul. Příčná. 
Majitelka uvedla, že hotovost odcizili 
dva neznámí lidé, pár, muž a žena. K 
celé události došlo tak, že žena zane-
prázdnila prodavačku svými poža-
davky a muž pravděpodobně odcizil 
finanční hotovost z peněženky, která se 
nacházela v příručním skladu.

Velitel MP Petr Hörbe

MP informuje

Na ustavujícím zasedání nově 
zvoleného zastupitelstva byl do 
funkce místostarosty zvolen do-
savadní vedoucí odboru rozvoje 
a investic Ing. Stanislav Stehlík, 
který na tomto postu nahradil Ing. 
Otakara Saitze. Novému místosta-
rostovi jsme krátce po jeho zvole-
ní položili několik otázek týkajících 
se této jeho funkce a budoucího 
rozvoje našeho města.

7. listopadu jste byl zvolen zastupitel-
stvem místostarostou města Klášter-
ce. S jakými pocity, plány a předsevze-
tími jste se této funkce ujal?
Jsem na úřadu tři roky, a tak jsem 
věděl, do čeho jdu. Proto bylo to roz-
hodování možná mnohem těžší, než 
kdybych to nevěděl. Když jsem sem 
nastupoval poprvé na pozici vedoucí-
ho odboru rozvoje a investic, měl jsem 
trochu zkreslené představy. Teď už 
vím, že to není rozhodně jednoduché 
a že člověk sám, bez schopného kolek-
tivu, mnoho nezmůže. Budu se snažit 
i v této funkci, která je víc politická, 
nepolitikařit, a dál se naplno věnovat 
tomu, co je mi přirozené. To znamená 
věcem technického rázu.  

Co čeká nejen vás, ale celé město v ná-
sledujících čtyřech letech? 
V tomto volebním období bude nepo-
chybně hlavní prioritou příprava kva-
litních projektů, které obstojí v kon-
kurenci ostatních žadatelů o dotace z 
fondů Evropské unie. V nadcházejícím 
období se totiž do těchto rozvojových 

� Místostarosta Ing. Stanislav Stehlík

fondů plánuje přísun mnohem většího 
objemu finančních prostředků. Tato 
situace se už pravděpodobně nebude 
nikdy opakovat, protože v okamžiku 
rozšíření EU o další státy se dotace za-
měří na Rumunsko a Bulharsko a náš 
stát se z příjemce stane přispěvatelem. 
Musíme tedy být na toto bezprece-
dentní období dobře připraveni. To 
si zřejmě vyžádá i určité organizační 
změny na odboru rozvoje a investic, 
který se bude muset mnohem víc za-
měřit právě na oblast investic. 

Jsou pro nás dotace opravdu tak ne-
zbytné? Nestačí běžné příjmy města z 
daní, z prodeje pozemků apod.?
Město je v oblasti rozvoje zcela závislé 
na grantech. Prodej obecního majet-
ku stačí maximálně na vlastní podíl 
dotace, který se pohybuje kolem 20 
– 30% přidělených prostředků.  Co 
naopak granty  nevyřeší, to je běžná 
údržba majetku města. Na opravy 
škol nebo školek se žádné dotace ve 
většině případů neposkytují. V po-
slední době se ale začaly objevovat 
dotační tituly na regeneraci sídlišť a 
opravu infrastruktury. Tuto příležitost 
nesmíme promeškat. A opět jsme u 

nutnosti věnovat dostatek finančních 
prostředků na přípravu projektů a na 
vlastní podíl k dotaci, bez čehož nelze 
o žádný grant zažádat.  

V letošním roce Klášterec realizoval 
několik významných investičních 
akcí. Mohl byste je v krátkosti připo-
menout?
V současné době je dokončen projekt 
zasíťování IP Verne a přístupových 
cest na náměstí. Na květen 2007 je plá-
nováno dokončení projektu výstavba 
lázní. Poté bude následovat zkušební 
provoz. V nadcházejících měsících 
nás s ohledem na tyto projekty čeká 
celkem 11 kolaudací. Dokud nepro-
běhne tato v podstatě administrativní 
záležitost, není možné dostavěné ob-
jekty provozovat. To se týká například 
nové stáčírny či veřejného WC na 
náměstí. 

Když jsme se spolu naposledy bavili 
o regeneraci sídliště Panorama, kon-

krétně o 1. etapě projektu, zmiňoval 
jste konec října jako možný termín 
dokončení stavby. Všichni si ale urči-
tě všimli, že už je polovina listopadu 
a stavební práce v ulici Školní zdaleka 
nekončí.
Musím přiznat, že k určitému zpož-
dění oproti původním plánům došlo, 
ale do konce roku bude tato investiční 
akce určitě hotová. V letošním roce se 
totiž sešly volby a dokončení projektů 
z programu Phare, a proto se po celé 
republice stavělo jako už dlouho ne. 
Všechny stavební firmy jely na do-
raz a my byli rádi, že firma Ekostavby 
Louny, která projekt Školní společně s 
Oranžovým hřištěm u 3. ZŠ realizuje, 
měla na tuto stavbu ještě kapacity. Ter-
mín dokončení ještě před volbami bylo 
spíše takové zbožné přání. Na druhou 
stranu je myslím dobře, že nebyla sna-
ha dokončit stavbu v říjnovém termí-
nu za každou cenu,  protože jak známo 
práce kvapná, málo platná. Navíc nám 
zatím přeje počasí, a proto nepřed-
pokládám, že by byl termín do konce 
roku ohrožen. A to jak v případě ulice 
Školní, tak u Oranžového hřiště, kde se 
ovšem některé dokončovací práce bu-
dou moci udělat až na jaře. 

Probíhají v Klášterci v této době ještě 
nějaké další investiční akce?
V současné době finišuje rekonstruk-
ce informačního centra, na kterou 
město získalo 2 milionovou dotaci. 
Město navíc dostalo od Ústeckého 
kraje další 2 miliony korun na rozvoj 
cestovního ruchu. Tyto prostředky 
poslouží k vybudování internetové-
ho informačního portálu, na kterém 
se bude Klášterec podílet společně se 
sousední Kadaní. 

Nový místostarosta Ing. Stehlík se 
rozhodně v následujících čtyřech le-
tech nudit nebude. Podle jeho slov je v 
plánu řada dalších investičních akcích. 
O jejich úspěšné realizaci rozhodne 
schopnost města, jeho zaměstnanců 
a představitelů připravit kvalitní pro-
jekty a uspět s nimi v silné konku-
renci ostatních měst. Věřme, že nově 
zvolená samospráva se s touto výzvou 
popasuje úspěšně.                          -lara-

Stalo se ...

� První etapa projektu Regenerace sídliště Panorama začala a měla by být 
     ukončena do konce letošního roku.

� � � � � � � � � � � � 



strana 3Klášterecké noviny č. 22/06

Volby v Klášterci ignorovalo skoro 70% voličů

Autoškola Ing. Jana Chvátala přijme do svého kolektivu 
učitelku (popř. učitele) praktické jízdy (popř. teorie). 

Podmínka: slušný člověk a nekuřák.
Požadované vzdělání: vysokoškolské (popř. úplné střed-
ní odborné), učitelský průkaz výhodou - zaměstnáme 
ihned. Cena kurzu na učitelský průkaz: cca 15 000,- Kč

AUTOŠKOLA - ING. JAN CHVÁTAL

Školíme a přezkušujeme každý týden
v Chomutově, v Kadani nebo ve Vašem závodě.

Přezkoušení provádí: Ing. Jan Chvátal,
pověřený zkušební komisař Ministerstva dopravy ČR

Upozorňujeme všechny organizace a soukromé osoby na po-
vinnost školení řidičů při jakékoli změně nebo novele zákona 
a vyhlášky. Tato doba nyní nastala. Nový zákon č. 411/2005 
platí od 1.7. 2006.

Kontakt na e-mail: chvatal@ktkadan.cz    Mob: 602 791 791

Na prodeji již nová učebnice s testy.

V úterý 7. listopadu proběhlo ustavu-
jící jednání zastupitelstva. Hlavními 
body programu byla volba starosty, 
místostarosty a rady města. Protože 
se povolební jednání vedla přes dva 
týdny, šli zástupci formující se koalice 
na jednání už s konkrétními jmény. 
Samotný průběh zastupitelstva byl tak 
vcelku hladký a bezproblémový. Jeho 
řízením byl pověřen jako nejstarší člen 
zastupitelstva Horst Kotouč (KSČM). 
Po volbě návrhové a volební komise 
přišlo na řadu krátké shrnutí výsledků 
voleb. Ti z přítomných, kteří se o tom 
nedoslechli z neoficiálních zdrojů už 
dříve, byli informováni o odstoupení 
Ing. Zdeňka Šroubka, kterého ve funk-
ci zastupitele nahradil Ing. Jiří Marek 
(podle výsledků voleb první náhrad-
ník strany SNK ED). Poté následoval 
slavnostní slib všech nově zvolených 
zastupitelů. Po oficiální ceremonii do-
šlo na všemi očekávanou volbu nového 
vedení města. 
Po necelé půl hodině bylo jasné, že 
změny nejsou nijak převratné. Jedi-
ným kandidátem na funkci staros-

ty byl dosavadní starosta města Jan 
Houška (ODS), který byl následně ve 
veřejné volbě 12 hlasy zvolen. Sedm 
zastupitelů bylo proti a dva se hlaso-
vání zdrželi. Protože neprošel návrh 
Miroslava Bilíka (ČSSD) na 2 uvolněné 
členy zastupitelstva, následovala vol-
ba pouze jednoho místostarosty. Tím 
byl jednohlasně zvolen Ing. Stanislav 
Stehlík, zástupce strany Unie pro sport 
a zdraví a dosavadní vedoucí odboru 
rozvoje a investic. Zatímco zvolený 
starosta a místostarosta neměli žádné 
protikandidáty, o zbývajících pět míst 
v sedmičlenné radě soupeřilo sedm 

Po dvou týdnech povolebního vy-
jednávání je konečně jasno i v Kláš-
terci. Pokud se nedočkáme nějakých 
převratných změn jako v minulém 
volebním období, povede město ná-
sledující čtyři roky Jan Houška jako 
starosta a Ing. Stanislav Stehlík jako 
místostarosta. Na ustavujícím zastu-
pitelstvu, které se konalo 7. listopadu, 
o tom rozhodli nově zvolení zastupi-
telé. Kromě volby starosty a místosta-
rosty byl na programu jednání také 
výběr členů rady města. Těmi byli 
nakonec zvoleni kromě dvou výše 
zmíněných Mgr. Miroslav Andrle a 
Ing. Jiří Marek za SNK ED, PaedDr. 
Václav Homolka za KSČM, Mgr. Jiří 
Jedlička za Volbu pro město a Jaro-
slav Minařík za ODS.  
Co z toho všeho vyplývá? Třeba to, že 
dvanáctičlennou koalici tvoří zástup-
ci ODS, SNK ED, Volby pro město, 
KSČM a Unie pro sport a zdraví. Ví-
tězná ČSSD zůstává i nadále v opozi-
ci spolu se zastupiteli za Pravý Blok a 
Sdružení nezávislých kandidátů - za 
Klášterec lepší. Povolební „prohra“ 
vítězné strany není rozhodně nějaké 
klášterecké unikum. Obdobná situ-
ace, i když s opačným postavením 
hlavních aktérů, nastala i v nedale-
kém Jirkově, kde se navzdory vítězství 
ODS stal starostou sociální demokrat 
a místostarostou zástupce KSČM. 
Obstát ve volbách je totiž pouze první 
nezbytný krok na cestě do čela radni-
ce. Tím druhým – neméně podstat-
ným – je úspěšné povolební jednání. 
V tomto okamžiku záleží hlavně na 
schopnosti obratně vyjednávat, dě-
lat kompromisy, odhadnou situaci a 
překousnout i osobní rivalitu. Mnozí 
to nazývají intrikařením nebo kupče-
ním s funkcemi. Pokud ale některá ze 
stran nedosáhne ve volbách drtivého 
vítězství, díky kterému by mohla 
vládnout sama, je dohoda s ostatními 
stranami nutností. 
V Klášterci nebylo zřejmě kvůli na-
pjaté situaci před volbami vzájemné 
vyjednávání jednoduché. Kromě zú-

častněných mu ale nikdo z nás nebyl 
přítomen a informace, které o něm 
zpětně podávají zástupci jednotli-
vých stran, jsou v mnoha případech 
zcela odlišné. Pokud bychom uveřej-
nili názor jedné strany, okamžitě by 
následovala reakce ze strany druhé. 
A pak další a další… Důsledkem by 
byla zřejmě nekončící telenovela na 
téma kdo, s kým, jak, proč, a zač při 
povolebním vyjednávání v Klášterci. 
I to je jeden z důvodů, proč nebude-
me otiskovat reakce žádné ze stran, 
ať už těch „úspěšných“ či „neúspěš-
ných“. Před volbami dostaly v našich 
novinách všechny strany prostor, aby 
sdělily čtenářům vše, co považova-
ly za důležité. Čtenář-volič tak měl 
další dílek do mozaiky, který mohl 
ovlivnit jeho volební rozhodování. 
Pokračující výměna názorů na strán-
kách Kláštereckých novin už voleb-
ní výsledek nezvrátí. A těžko změní 
povolební dohodu, která se sice ne-
musí někomu líbit, ale s politickými 
dohodami bývají málokdy spokojení 
úplně všichni. Výsledky však mohly 
dopadnou i jinak, kdyby více než dvě 
třetiny občanů volby neignorovaly. 
To jsou ale ona „kdyby“, která prostě 
neplatí. Výsledky se tak nemusí líbit 
voličům ČSSD, jejichž strana volby 
vyhrála, ale pozici starosty nezískala, 
nemusí se líbit voličům ODS, když 
jejich strana vyjednala spolupráci a 
„lidskou podporu“ s KSČM, nemusí 
se líbit voličkám, protože v sedmi-
členné radě města opět nesedí žádná 
žena, nemusí se líbit voličům lídra 
SNK ED Ing. Zdeňka Šroubka, které-
ho výsledek voleb přiměl k rezignaci 
na zastupitelský mandát. Nemusí se 
prostě líbit řadě lidí, ale i ti nespoko-
jení možná dojdou časem k závěru, 
že každý výsledek je nakonec lepší 
než žádný. Ještě že zastupitelstva mí-
vají lichý počet členů. Mohli bychom 
se pak dočkat obdobné situace jako 
na celostátní úrovni. A to by byla pro 
naše město a jeho obyvatele teprve 
pohroma.                                        -lara-

UHLO EXPRES
Uhlí - ledvické

- mostecké
- sokolovské

Uhlí od Čermáka a Košaty
do sklepa bez lopaty

Novinka: použití pásového dopravníku

Dále nabízíme:

písky, štěrky
Celý okres Chomutov a okolí

včetně dovozu
Telefon: 474 386 298

602 418 183
602 418 184

PŘIŠLO NA NAŠI ADRESU

Divné praktiky firmy RENGL
Firma RENGL, s.r.o., která provozuje plakátovací plochy v Klášterci, má 
svérázný přístup k podnikání. V pátek 6. října  jsme si zaplatili výlep na 
18 místech na čtrnáct dnů. Ale v pondělí plakáty nikde. Po telefonickém 
dotazu na jejich kontaktní linku nám, jako by nic, oznámili, že se „vešlo“ 
jen 8 plakátů. Ani přes upomínku jsme dodnes nedostali zpět své pení-
ze, natož aby se někdo omluvil. Tato firma nemá přehled o prodaných 
službách a bere jako normální, že dodá jen část předem zaplacené služ-
by a okrádá své zákazníky.

Ing. Vlastimil Platil, jednatel Strany zelených v Klášterci nad Ohří

První zasedání zastupitelů v novém čtyřletém období

zastupitelů. Postupně byli zvoleni Mgr. 
Miroslav Andrle (19 hlasů pro), Ing. 
Jiří Marek (20 hlasů pro), Jaroslav Mi-
nařík (11 pro), PaedDr. Václav Homol-
ka (17 pro) a Mgr. Jiří Jedlička (20 pro). 
Protože tím byl počet sedmi radních 
naplněn, o dvou dalších kandidátech 
– Mgr. Janě Dimunové a Jaroslavu 

Krejsovi – se již nehlasovalo. Janu Di-
munovou, ředitelku ZŠ Krátká, navrhla 
zastupitelka Škorcová s poznámkou, že 
by v radě měla být alespoň jedna žena. 
J. Krejsu pak prosazoval Vladimír Klí-
ma s odůvodněním, že lídr Pravého 
Bloku dostal druhý největší počet pre-
ferenčních hlasů. 
Na ustavujícím zasedání zastupitelstva 
proběhlo ještě jedno hlasování. Tento-
krát se rozhodovalo o funkci oddáva-
jícího při svatebních obřadech. Takže 
pokud se plánujete v následujících 4 
letech vdát nebo oženit v Klášterci, za-
zní vaše „ano“ před starostou Houškou, 

místostarostou Stehlíkem či před za-
stupiteli Václavem Homolkou, Alenou 
Škorcovou, Miroslavem Řebíčkem, 
Miroslavem Andrlem, Horstem Ko-
toučem nebo Stanislavem Pechoušem.
Závěrečným bodem programu byla 
jako pokaždé diskuse. V té se samozřej-
mě dostalo hlavně na povolební jedná-
ní, která tomuto zasedání předcházela. 
Jako první se o slovo přihlásil lídr ČSSD 
PaedDr. Řebíček, který před téměř za-
plněným sálem kulturního domu po-
děkoval svým voličům a zdůraznil, že 
jako vítěz voleb měl morální právo na 
sestavení koalice. Zároveň slíbil, že jeho 
strana bude opozicí pracující pro měs-
to a hájící zájmy jeho obyvatel. Vyslovil 
podporu Stanislavu Stehlíkovi coby 
místostarostovi a zopakoval, že bude v 
dalších volbách opět usilovat o funkci 
starosty města. Na příspěvek Miroslava 
Řebíčka navázal Vladimír Klíma, který 
ODS ostře vytkl spolupráci s KSČM. 
Starosta Houška v odpovědi vysvětlil, 
že se opírá o podporu nikoli politickou 
ale lidskou. Proti vystoupení V. Klímy 
se ohradil i Václav Homolka, který se 
cítil Klímovým prohlášením uražen. 
Trochu zklidnění přinesl až nový 
místostarosta Ing. Stanislav Stehlík, 
který všechny přítomné vyzval, aby za-
čali myslet méně na politiku a více na 
práci. Co se týče povolebních jednání 
zmínil pouze krok Ing. Šroubka, který 
svojí rezignací přispěl k odblokování 
situace a k dosažení vzájemné shody 
současných „koaličních“ stran. 
V závěrečném slovu starosta Houška 
vyzval nejen přítomné zastupitele, 
ale i občany, aby společně pracovali 
pro blaho města bez ohledu na pří-
slušnost ke koaličním či opozičním 
stranám.                                           -lara-

S obdobím vegetačního klidu přibývá stížností na kácení dřevin. Je však i více lidí, kteří se zajímají o to, za jakých podmí-
nek mohou strom na své zahradě pokácet. Odborné poradenství poskytuje Ekologické centrum Most pro Krušnohoří.
O povolení ke kácení může požádat vlastník pozemku nebo nájemce se souhlasem vlastníka. Kácení je možné v době 
vegetačního klidu, tedy od listopadu do konce března. Jsou případy, kdy fyzické osoby nepotřebují povolení ke kácení:

o jde-li o stromy do obvodu kmene 80 cm měřeného ve výšce 130 cm 
nad zemí a keřový porost do rozlohy 40 m2. Nesmí však jít o chráněné druhy, 
památné stromy nebo registrované významné krajinné prvky.
o jde-li o dřeviny, jejichž stavem je zřejmě a bezprostředně ohrožen 
život či zdraví, nebo hrozí-li škoda značného rozsahu. Po pokácení takového 
stromu je povinnost ohlásit tuto skutečnost do 15 dnů od jeho pokácení na 
obecní úřad.
 „Lidé si stěžují, že z měst ubývá zeleně, že přednost mají supermarkety, par-
koviště a na význam zeleně se až tak nehledí. Nám nezbývá, než s tímto sou-
hlasit. Jako náhrada za pokácené stromy se obvykle vysazují kultivary, které 
nedosahují většího vzrůstu. Důvod je prozaický, aby v městě nepřekážely. O to 
víc bychom si měli cenit starých stromů a snažit se je zachovat tam, kde ještě 
jsou,“ uvedla Soňa Hykyšová, vedoucí Ekologického centra Most. 
Pokud už se stane, že ve vašem okolí dojde ke kácení stromů a máte pochyb-
nosti o jeho legálnosti, můžete se obrátit na ekologické centrum, obecní či 
městský úřad. Kontrolu, zda se stromy kácí skutečně oprávněně, vykonává 
Česká inspekce životního prostředí. Ta však v závalu každoročních stížností 
stíhá zkontrolovat jen zlomek případů.

S dalšími dotazy se mohou lidé obracet na Zelený telefon ekologického cen-
tra 800 195 342, dispečeři poskytnou jak aktuální informace o tom, kde se ve 
městě plánuje kácení, zájemcům mohou zaslat i formulář žádosti o povolení. 
Při osobní návštěvě ekologického centra, které sídlí v budově Výzkumného 
ústavu pro hnědé uhlí v Mostě, můžete využít jeho videotéky a vypůjčit si např. 
videokazety se známým cyklem Paměti stromů, kterým provázel Luděk Mun-
zar. Je zde k dispozici také řada odborných publikací jak k zapůjčení, tak ke 
koupi. Nově pak můžete zdarma získat publikaci Stromy našich měst, vydanou 
Magistrátem města Most.

Ekologické centrum v Mostě radí jak na kácení stromů
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Nechce se tomu ani věřit, ale už je to 
po roce zase tady. Zatím co jsme se 
ještě před pár dny opalovali a libovali 
si, jak nám počasí přeje a užíváme si 
nádherné babí léto, vše se jako mávnu-
tím proutku změnilo. Nejen že počasí 
ukázalo svoji pravou podzimní tvář, 
ale datum v kalendáři chtě-nechtě nutí 

zpozornět. Vždyť už jen pár dní nás 
dělí od první adventní neděle, která 
je signálem, že se blíží vánoční svátky. 
Toto období, které je nejvíce očekává-
no dětmi, však například každoročně 
vyvolává u mnoha žen mírnou paniku, 
když si uvědomí, jaký kolotoč je čeká. 
Vaření, pečení, uklízení, shánění dár-
ků … Advent by ale měl navodit právě 
úplně opačnou náladu. Měl by se brát 
jako nejkrásnější část celého roku, kdy 
se lidé k sobě dokáží chovat úplně ji-
nak, než je tomu po celý jeho zbytek. 
Proto k této atmosféře přispívá i město 
Klášterec jedinečnou akcí – Rozsví-
cením vánočního stromu a výzdoby 
města. Po loňském půstu, kdy kvůli 
rekonstrukci náměstí tato akce ne-
mohla proběhnout, se letos město opět 
k této tradici vrací. Celý program má 
pod svým dohledem vedoucí odboru 
školství, kultury, sportu a cestovního 
ruchu Mgr. Jaromír Mácha, který nám 
prozradil několik základních informací 
k této tolik očekávané akci.
„Rozsvícení vánočního stromu a vý-
zdoby města se bude konat přesně 
na první adventní neděli. Je to oproti 
minulým letům jedna z podstatných 
změn. Klášterecké náměstí bude od 
6.00 až do 20.00 hodin uzavřeno pro 
veškerý provoz, protože program začne 
už od deváté hodiny ranní. Návštěv-
níci budou mít možnost prožít jakési 
středověké Vánoce s ukázkami výroby 
různých předmětů a ozdob. Mohou 
navštívit historické stánky, slyšet do-
bovou muziku, bude připraven i živý 
betlem. Samozřejmostí budou stánky s 
občerstvením. Vrcholem celého dne pak 
bude v 17.00 hodin program, ve kterém 
mimo jiné zazní projev starosty měs-
ta a v 17.30 se rozsvítí vánoční strom 
a výzdoba města. Vše jako tradičně 
zakončíme ohňostrojem,“ prozradil 
několik střípků z pečlivě připravova-
ného programu Mgr. Mácha. Zároveň 
však dodal, že zatím záměrně nechce 
prozradit vše, a tak se můžeme dočkat 
ještě několika překvapení. 
Protože člověk je ale tvor zvídavý a no-
vinář ještě k tomu dvojnásobně, poda-
řilo se nám přece jen jedno tajemství, 
které se týká rozsvícení vánočního stro-
mu a výzdoby města, alespoň trošičku 
odtajnit. Vánoční ozdoby, které jsou 
montovány po celém městě, v letošním 
roce doznají velkých proměn. Možná si 

to sami uvědomujete, že přes den tva-
ry ozdob měly svůj smysl, ovšem když 
se město ponořilo do tmy, mohli jsme 
u některých jen odhadoval, co mají 
vlastně připomínat. O to více, když si 
s žárovkami, které ozdoby lemovaly, 
pohrálo počasí a určitý počet jich na 
dané ozdobě markantně pohasnul. 

Dům dětí a mládeže Volňásek po-
řádal ve dnech 3. a 4. listopadu mezi 
dětmi velice oblíbený noční výsadek. 
Putování noční neznámou krajinou 
se koná dvakrát do roka – na jaře a 
na podzim, protože v těchto ročních 
obdobích se brzy stmívá.  
Výsadku se pokaždé účastní kolem 
sta dětí nejrůznějšího věku, které bez 
problému  zaplní dva autobusy. Ten-
tokrát ale z Klášterce  vyjel pouze je-

Užili si dobrodružství v potemnělé, neznámé krajině

Rozsvícení stromu s překvapením

Jejich každodenní výměna pak byla 
velmi náročná. Město tedy muselo kaž-
doročně vynaložit mnoho finančních 
prostředků na jejich údržbu a usklad-
nění, nákup ozdob nových, likvidaci 
těch starých, na kterých se podepsal 
zub času… Připočteme-li k tomu ještě 
provoz, jářku, nebyla to vůbec levná zá-
ležitost. Ta se totiž pohybovala v mno-
hatisícových částkách. Letos už je vše 
jinak. Jak se mění doba, mění se i různé 
technologie výroby a na to samozřejmě 
reaguje i výrobce. Co tedy pro Klášterec 
připravil majitel společnosti MK-mont 
illuminations, s.r.o. pan Miroslav Kali-
na? Nutno podotknout, že i zde se tak 
trochu záměrně „mlžilo“, přesto jsme 
se dozvěděli, že se máme na co těšit.
„Ozdoby v Klášterci projdou opravdu 
velkou obměnou,“ ujistil nás M. Kalina. 
„Upouštíme od všech žárovkových ozdob 
a nahrazujeme je tzv. světelnými kabely. 
Jednak je to nynější trend, ale hlavně 
tvary ozdob jsou více vykreslené a samo-
zřejmě úspora energie je velmi znatelná. 
Nazdobit město není tak samozřejmá 
věc, jak by se mohlo na první pohled 
zdát. Každá výzdoba musí mít svoji 
duši a nová technologie nám umožňuje 
realizovat naše záměry a představy. Pro-
to snad mohu prozradit, že staré město 
budeme osazovat lázeňskými motivy a 
co se týká sídlištní zástavby, každá ulice 
bude nazdobena jinými dekory, které 
se budou každoročně obměňovat. Více 
bych prozatím opravdu nerad prozrazo-
val, protože máme v úmyslu letos udělat 
z Klášterce „nejnasvícenější“ město. Co 
se týká dalších let, přáli bychom si, aby 
se naše město stalo jakousi výstavní síní, 
kam budeme montovat novinky a tím 
sem přilákáme ještě více návštěvníků i z 
jiných míst. A to nejen z naší republiky.“
Snad tedy neprozradíme ani my nic 
tajného, když ještě dodáme, že celé 
město bude osázeno 450 světelnými 
ozdobami a nazdobeno bude celkem 
10 vytipovaných stromů. Kterých? To 
už musíte poznat sami.
Nezapomeňte si tedy 3. prosince 2006 
udělat čas, vypusťte všechny starosti a 
nájezdy na supermarkety. Najděte si 
čas na rozjímání a třeba i bilancová-
ní uplynulého roku. Přijďte si prožít 
příjemný den společně s příbuznými 
i mnoha známými, které na první ad-
ventní neděli určitě na kláštereckém 
náměstí potkáte.                          –rony-

den autobus. Ne že by děti o výsadek 
už neměly zájem, ale víc by se jich 
prostě v místě připraveného ubyto-
vání neposkládalo. 
A jak celý výsadek vlastně probíhá? 
Jak už je patrné z názvu, během cesty 
jsou děti postupně z autobusu ve sku-
pinkách vysazovány. Každá skupina 
má svého vedoucího. Podle věku dětí 
je stanovena i délka a náročnost tra-
sy. Ti mladší mají před sebou jen pár 

kilometrů nočního pochodu, na ty 
starší čeká těch kilometrů třeba pat-
náct. Cíl je pro děti předem neznámý. 
Vědí o něm jenom Andrea Mokrišo-
vá (kvůli zajištění ubytování) a Mar-
tin Biša, který plánuje trasu. Protože 
už je letošní podzimní výsadek mi-
nulostí, můžeme prozradit, že se děti 
tentokrát musely dostat do Blatna u 
Jesenice. Během cesty plnily nejrůz-
nější úkoly a krok za krokem se za 
pomoci buzoly, mapy a baterky při-
bližovaly blíž a blíž k vytouženému 
cíli. Po dlouhém pochodu mrazivou 
nocí jistě nikdo nepohrdl buřtíkem 
a teplým čajem. Po zaslouženém 
odpočinku se všichni dopoledne 
následujícího dne vydali na cestu k 
domovu.                                          -lara-

Ve středu 1. listopadu se na klášterec-
kém zámku uskutečnil koncert origi-
nálního českého flétnisty, jazzmena a 
skladatele Jiřího Stivína. Vystoupení 
s názvem „Sám se svým stínem“ při-
lákalo do velkého renesančního sálu 
zástup návštěvníků. Ještě deset minut 
po plánovaném zahájení se kvůli ob-
rovskému zájmu přidávaly další a další 
židle. Zatímco ostatní koncerty pořá-
dané zámkem a základní uměleckou 
školu jsou spíše záležitostí skalních 
milovníků vážné hudby, v tomto pří-
padě se jednalo téměř o „masovou“ 
záležitost. Však také samotný zjev a 
způsob hry Jiřího Stivína měl hodně 
daleko k uhlazenému, spořádanému 
koncertu vážné hudby, i když na díla 
klasiků samozřejmě došlo. Skladby 
od Bacha, Mozarta či Vivaldiho pro-
kládal Jiří Stivín nejen svojí originální 
tvorbou, ale také nevázaným „slovním 
doprovodem“. Veselé historky, vtipné 
komentáře a „divoká“ improvizace vy-
volala v sále nejeden výbuch smíchu.

Jazzmen dorazil na zámek „Sám se svým stínem“

Muzikant s typickou čapkou do-
kázal během dvouhodinového 
koncertu kláštereckému publiku, 
že ovládá všechny druhy příčných 
i zobcových fléten, saxofony, klari-
net i lidové píšťaly a vlastně všech-
no, do čeho se dá fouknout.  Od-

Další ročník soutěže v napo-Další ročník soutěže v napo-
dobování zpěváků, zpěvaček dobování zpěváků, zpěvaček 

a hudeb. skupina hudeb. skupin
PLAYBACK  KIDSPLAYBACK  KIDS

proběhne 19. 11. od 14.00 proběhne 19. 11. od 14.00 
hodin v KD Klášterec.hodin v KD Klášterec.

Hostem pořadu je Julián Zá-Hostem pořadu je Julián Zá-
horovský. Vstupné: 30,- Kčhorovský. Vstupné: 30,- Kč

měnou mu na závěr koncertu byl 
nejen neutuchající potlesk a velká 
kytice, ale také vystoupení žáků 
tanečního oboru ZUŠ, kteří slaví 
úspěch se svojí choreografií „Rou-
py“ vytvořenou právě na Stivínovu 
hudbu.                                     -lara-

Před dvěma lety jsem řešila otáz-
ku, kterou si klade většina rodičů 
předškolních dětí. Zda-li má dce-
ra je připravena zvládnout nároky 
první třídy základní školy. Věděla 
jsem, že existuje tzv. předškolní 
třída při základní škole. Rozhod-
la jsem se tuto možnost využít a 
v září minulého roku nastoupila 
dcera do této třídy. 
Byla jsem mile překvapena s vý-
ukou žáčků, která byla střídána s 
volným hraním. Dcera se do školy 
těšila a byla velice spokojená. Dnes 
chodí do skutečné první třídy a 
mohu říci, že se příprava opravdu 
vyplatila. Děkuji paní učitelce Fial-
kové z předškolní třídy při 4. ZŠ v 
Klášterci za kvalitní výuku žáčků.                       

Eva Petrovičová

PŘIŠLO NA NAŠI ADRESU

Předškolní příprava se vyplatila

Přípravná třída funguje na Základní škole v Petlerské ulici již čtvrtým rokem. Její učitelkou je Marie 
Fialková, která se stará v průměru o deset až patnáct žáčků. Přípravná třída je dobrovolná a bezplatná. 
Žáčky této třídy bývají děti, kterým byl doporučen odklad školní docházky, děti, které kvůli vážné nemo-
ci nemohly navštěvovat školku, nebo děti mentálně a fyzicky slabší. Vyučování probíhá každý den od 
osmi do dvanácti hodin. Půl hodinu učení střídá půl hodina volného hraní. Tomu odpovídá i vybavení 
třídy. V přední části je tabule a lavice, v zadní koberec, sedačka, televize a skříňky s hračkami. Na konci 
roku děti umí abecedu. Paní učitelka s nimi procvičuje správnou výslovnost, motorické dovednosti, 
soustředění. Dvakrát týdně chodí žáci přípravné třídy dokonce na počítače, kde procvičují zábavnou 
formou například abecedu. Rok strávený v přípravné třídě většinou dětem umožní po jeho absolvování 
navštěvovat první třídu v normální škole.                                                                                            -lara-

ROZSVÍCENÍROZSVÍCENÍ  VÁNOČNÍHO STROMUVÁNOČNÍHO STROMU
a výzdoby městaa výzdoby města

3. prosince 2006 v 17.00 hodin3. prosince 2006 v 17.00 hodin
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Kino Svět Klášterec nad Ohří
tel.:474 375 701

Program listopad 2006

19. listopadu
PLAYBACK KIDS 

Další ročník soutěže v napodobování zpěváků, zpěvaček a hudebních skupin.
 Hostem pořadu je Julián Záhorovský. Pořádá DDM

Vstupné: 30,- Kč

P Ř I P R A V U J E M E :

2. prosince od 19 – 24 hodin
VĚNEČEK

Zakončení kurzu tance a společenské výchovy.

17. prosince od 20 hodin
VÁNOČNÍ KONCERT VLÁDI HRONA

VÁNOČNÍ HVĚZDY, KTERÉ NEHASNOU
Vánočně laděná One man show.

Písničky, osobní zpověd´ a veselé příběhy ze života slavných očima Ládi Hrona.

Kulturní dům
Klášterec nad Ohří            tel.:474 375 726

FILMOVÝ KLUB: DVD projekce 
15. středa v 19.00 hodin na malém plátně

AMAZONIA VERTICAL*
Slovensko 2004, 63 minut. Dobrodružný 
dokument o prvovýstupu a přechodu ve-
nezuelské stolové hory Auyan Tepui. Hora 
Boha zla - tak jí říkají domorodí amazonští 
Indiáni. Je téměř nedostupná, panenská, 
lemují ji desítky kilometrů kolmých skal-
ních útesů, znemožňujících výstup z kte-
rékoliv strany. Všude kolem je prales a 
džungle, divočina, jedna z posledních na 
naší planetě, s roklinami, propastmi, skal-
ními labyrinty. Je to výzva, znamenající 
pro čtveřici slovenských horolezců mimo-
řádné výkony, ale i nekonečné překážky, 
vyčerpání a beznaděj.

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 40,- Kč

16. čtvrtek a 17. pátek v 18.00 hodin
PÉČKO PRO ZAČÁTEČNÍKY*

USA 2003, 92 minut, české titulky. De-
acon, Matt a Fred jsou mladí kluci, kteří 
se kromě sportu a jiných běžných věcí 
zajímají hlavně o sex. Proto tráví vše-
chen volný čas brouzdáním po internetu 
a stahováním všeho, co s pornem sou-
visí. Během této bohulibé činnosti se jim 
v hlavách zrodí geniální nápad, natočit si 
vlastní porno…

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč 

FILMOVÝ KLUB:
18. sobota v 19.00 hodin

ČAS* 
Jižní Korea/Japonsko 2006,  97 minut, 
české titulky.  Režisér Kim Ki-duk navazuje 
na poetiku některých svých předchozích 
filmů, zvláště 3-iron. Přechází k vykreslení 
intimních dramat v komplikované situaci 
současné civilizace. Ji-woo a Seh-hee už 
jsou spolu dva roky. Seh-hee je nespoko-
jená s tím, že její partner věnuje pozor-
nost i jiným ženám. Rozhodne se situaci 
řešit tím, že podstoupí plastickou operaci, 
která zcela změní její vizáž. Jednoho dne 
zmizí. Zatímco se jí hojí pooperační jizvy, 
pozoruje svého partnera, aby ho později 
vyhledala už jako nová osoba. 

Mládeži do 15 let nevhodné
Vstupné: 50,- Kč, Klub kina Svět: 40,- Kč

19. neděle
KINO NEHRAJE   

20. pondělí  v 17.30 a 20.00 hodin
EXTRÉMNÍ SVAHY*

USA 2005, 110 minut, české titulky. Pět 
nejlepších snowboardistů světa přijíždí 
na Aljašku, kde se koná extrémní závod 
ve snowboardingu. Své síly změří v nej-
nepřístupnějším terénu – až na samých 
vrcholcích zasněžených aljašských hor. 
Pětici snowboardistů si ve filmu zahráli 
hvězdy tohoto sportu. Veškeré záběry ex-
trémních sjezdů jsou skutečné.

Mládeži do 15 let nevhodné
Vstupné: 65,- Kč

21. úterý v 19.00 hodin  
STRÁŽCE*  

USA 2006, 108 minut, české titulky. Pete 
Garrison (Michael Douglas) je 
agent americké tajné služby, který kdysi 
zachránil život prezidentovi. Peteův kole-
ga a přítel Charlie Merriweather by se s 
ním rád podělil o přísně tajnou informaci. 
Než k tomu může dojít, je Merriweather 
zastřelen. Trio agentů se společnými si-
lami vydává po stopách vraždy, které ve-
dou až k podezření, že někdo připravuje 
zavraždění prezidenta. 

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 60,- Kč, Klub kina Svět: 50,- Kč

22. středa a 23. čtvrtek v 19.00 hodin
KLIK – ŽIVOT NA DÁLKOVÉ OVLÁ-

DÁNÍ*
USA 2006, 108 minut, české titulky. Mi-
chael (Adam Sandler) propadne frustra-
cím, protože už ve svém vyčerpání ne-
zvládá zjistit ani to, který ovladač zapíná 
televizi. Při shánění dokonalého ovládání 
narazí na Mortyho. Ten mu poskytne ex-
perimentální ovladač, který dle jeho slov 
Michaelovi změní celý život. Jakýmsi 
zvláštním způsobem dokáže ztlumit ště-
kání psa a dokonce i přetáčet Michaelovy 
hádky s jeho ženou.

Mládeži přístupné
Vstupné: 65,- Kč

24. pátek, 25. sobota a 26. neděle
KINO NEHRAJE

27. pondělí v 19.00 hodin                             
HEZKÉ CHVILKY BEZ ZÁRUKY* 

ČR 200, 119 minut. Režie: Věra Chytilová. 
Hana je psycholožka - samostatná - dalo 
by se říci emancipovaná. Její manžel 
nemá práci. Na svou ženu žárlí, a tak si na-
jde mladou přítelkyni, která ho obdivuje. 
Jejich pubertální syn Honzík je frustrován. 
Nikdo na něj nemá čas. Eva je klientka 
Hany - úspěšná, velmi pohledná a udržo-
vaná žena středního věku. Má problémy 
se svým skoro dospělým synem. 

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 60,- Kč, Klub kina Svět: 50,- Kč

28. úterý v 19.00 hodin
MARTA*

ČR 2006, 77 minut. Je válka. Je jedno kte-
rá, protože to nic nemění na tom, že se 
lidé podezřívají, nenávidí, zabíjejí. Osud 
svede dohromady otce a syna ze samoty 
uprostřed lesů se zraněnou nepřátelskou 
špiónkou. Všichni tři se tak ocitnou na 
prahu nové války, nevyhlášené, skryté. 
Války, kterou mají sami v sobě. Psycholo-
gické drama debutující Marty Novákové, 
absolventky režie na FAMU.

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 50,- Kč, Klub kina Svět: 40,- Kč

29. středa v 17.30 a 20.00 hodin
GRANDHOTEL*

ČR 2006, 96 minut. Čtvrtý film režiséra Da-
vida Ondříčka nás zavede do hotelu Ješ-
těd. V něm pracuje údržbář Fleischman 
(Marek Taclík), amatérský meteorolog, 
který pozná, že bude pršet, ještě než za-
čne, a není schopen opustit své rodné 
město. Liberec je totiž pro něj klec, místo, 
které ho svazuje dávným slibem a nechce 
ho pustit. Do života mu ale vstoupí Ilja 
(Klára Issová), která se zatím trápí ve vzta-
hu s číšníkem Patkou.

Mládeži přístupné
Vstupné: 60,- Kč, Klub kina Svět: 50,- Kč

30. čtvrtek v 19.00 hodin
DĚKUJEME, ŽE KOUŘÍTE*

USA 2006, 93 minut, české titulky. Nick 
Taylor (Aaron Eckhart) pracuje v tabákové 
firmě jako odborník na komunikaci s ve-
řejností. Jeho úkolem je vyzdvihovat klad-
né stránky kouření. Je vtipný, výmluvný a 
odzbrojující, takže ho mnozí přirovnávají 
k samotnému Ďáblovi. Ale časy se mění 
a je jasné, že mašinérie tabákových firem 
brzy narazí na zjevnou a stále jasněji pro-
kazatelnou souvislost mezi kouřením a 
smrtí. 

Mládeži do 15 let nevhodné
Vstupné: 65,- Kč

KUPON PRO BEZPLATNOU INZERCI
žádám o bezplatné zveřejnění soukromého inzerátu tohoto znění:

(vyplňujte hůlkovým písmem)

kontakt pro zájemce:                                                                                datum:

jméno:
Váš podpis:

adresa:

Pohled do minulosti očima přednosty stanice
Text otiskujeme v jeho

originální jazykové podobě !!

Pamětní kniha staničního
úřadu Klášterec nad Ohří
Stanice Klášterec nad Ohří
Přednosta: František Šmolík
Zpracovatel: František Šmolík
Rok: 1945

Po ukončení hrozné druhé světové 
války v květnu 1945 přikročila správa 
ČSD k opětnému obsazení pohranič-
ních služeben na území odtrženém 
od československé republiky v roce 
1938. V neděli dne 27. května 1945 
vyjel z Plzně zvláštní motorový vlak 
se zástupci řad Plzeň a zaměstnan-
ci, kteří se dobrovolně k obsazování 
přihlásili. Obsazen byl úsek trati: Ně-
mecké Kralupy až Karlovy Vary. Do 
zdejší stanice byli určení: adjunkt Fr. 
Šmolík, jako přednosta, adj. Leode-
gard Tempera, elévové Frant. Novák 
a Jaroslav Hurt jako výpravčí vlaků. 
Jako výhybkáři pom. zam. Václav 
Kraus a dělník Bedřich Horn. 
To bylo prvních šest, kteří zahájili 
zase českou službu po 7 létech oku-
pace. Později přicházeli další a Němci 
byli postupně nahražováni českými 
zaměstnanci až v listopadu byla sta-
nice podle normy obsazena všemi 
českými zaměstnanci, zůstali jen na 
víc 2 Němci, kteří konali službu za 
dovolené a vystřídání. Stanice sama 
nebyla válkou poškozena přímo a 
proto ihned po příchodu českých 
zaměstnanců bylo přikročeno k od-
stranění zbylých německých nápisů, 
uklízení špíny, odpadků, zbytků a 
pod. po německých uprchlících a po 
něm. Vojenských zbězích, kterých 
krajem prošlo velké množství. Rov-
něž staniční park, jenž v předváleč-
ných létech býval nejen ozdobou ná-
draží, ale chloubou celého města, byl 
upravován a celá stanice dávána do 
takového stavu jak jsou zaměstnanci 
českosl. Státních drah uvyklí.
V době příchodu českých zaměst-
nanců (tj. 27.5.1945), byl ve zdejším 
městě pouze oddíl Revolučních gard 
v síle asi 15 mužů, jenž měl svoje síd-
lo právě na nádraží, a který vykoná-
val vojensko-policejní dozor a staral 
se o pořádek a bezpečnost obyvatel-
stva. Poměr mezi zaměstnanci ČSD a 
příslušníky Rev. Gardy byl přátelský 
a tito respektovali se navzájem, tak-
že nebylo nijakých nesrovnalostí, ani 
později, když ve městě byla již řádná 
vojenská posádka. Přes zimu 1945/
1946 pak byla sem do barákových 
táborů za městem přidělena k přezi-
mování část útvaru Rudé armády. I s 
těmito nebylo s naší strany žádných 
rušivých zjevů a vycházeli jsme s 
příslušníky RA v nejlepším souladu. 
Zdejší Němci chovali se po našem 
příchodu s onou podlízavou ucti-
vostí, kterou se vyznačovali všude po 
prohrané válce, a nedošlo k žádným 
akcím nebo výstupům s jejich strany, 

dík energickému a rozhodnému jed-
nání zmíněného již útvaru Revoluč-
ní Gardy. Obsazování stanice prošlo 
tedy bez závad a i pozdější týdny a 

měsíce byly ve znamení upravování 
poměrů a zavádění pořádku obvyk-
lého na ČSD. Ovšem neurovnané a 
často chaotické poměry porevoluční 
doby odrážely se též v životě želez-
ničním, jako otázky zásobování, ob-
sazování míst apod., ale lze v celku 
říct, že po překonání těchto počáteč-
ních potíží, což přirozeně nejvíce po-
ciťovaly vedoucí orgány všech složek 
a mezi nimi tedy i přednosta stanice, 
železniční provoz se velmi rychle 
vpravoval do mírového pořádku a 
organizace.
V dopravě byl nejcitelněji pociťován 
poválečný nedostatek strojů a proto 
bylo v první řadě hleděno na pře-
pravu životně důležitých potřeb a 
osobní doprava byla silně omezena 
po celý rok 1945. Komerční služba 
se jen zvolna rozvíjela a teprve počát-
kem podzimu po dobu bramborové 
a hlavně uhelné kampaně se i v ko-
merční službě objevovaly vzestupné 
tendence. Přes nedostatek zacvičené-
ho personálu a neurovnané poměry 
v dopravní službě, když na mno-
hých stanicích sloužilo ještě mnoho 
německých zaměstnanců, z nichž 
mnozí opět neznali pořádně česky, 
nedošlo ve zdejší stanici k žádné ruši-
vé příhodě, která by ohrozila bezpeč-
nost dopravy, za což možno vzdáti 
dík jen obezřetnému a spolehlivému 
výkonu služby zdejších zaměstnanců. 
I jinak se zdejší zaměstnanci snášeli 
velmi dobře mezi sebou i s ostatními 
spoluobčany.
Zaměstnanci se též zúčastnili mno-
hých podniků kulturních i sportov-
ních jakožto výkonné složky, za což 
se jim dostalo od veřejnosti mnohé-
ho uznání.

Dějiny:
Trať bývalé Buštěhradské železnice od 
Chomutova do Karlových Varů, na 
níž naše služebna leží, byla vystavena 
v rocích 1869 až 1871. Dne 10. srpna 
1871 jel první vlak přes zdejší želez-
niční most nad Ohří. Dne 10. prosince 

toho roku byla zahájena vlaková do-
prava. 1874 otevřena nádražní restau-
race. 1876 vydlážděno složiště. Dne 8. 
května 1883 vyhořela střecha na přijí-

mací budově. 1887 vystavěna kolna na 
uhlí. 1889 rozšířeno kolejiště na obou 
koncích stanice a položena pátá kolej. 
1890 vystavěna další kůlna na uhlí. V 
roce 1891 prodloužena celková délka 
kolejiště na 660 metrů. 1892 zavedeno 
bezpečnostní zabezpečovací zaříze-
ní a stavba výhybkářských stanovišť. 
1898 až 1900 vystavěna druhá kolej 
od Kadaně Prunéřov do Pernštejna. 
1901 vystavěna další kůlna na uhlí, 
v tomto roce byl odebrán zvon, kte-
rým se dávalo znamení k odjezdu 
osobních vlaků. 1903 postavena další 
kůlna na uhlí. 1907 postavena bouda 
na oleje a lampárna. 1909 zařízeny 
telefony k výhybkářským stanovištím, 
položena kusá kolej šestá pro zásilky 
minerálního zřídla. Vyvolávání k ná-
stupu v čekárnách a odjezdů osob-
ních vlaků zrušeno. 1910 zavedeno 
zapojení do státní telefonní sítě, takže 
stanice získala telefonické spojení s 
městem. 1913 vystavěna kamenná 
rampa. 1916 zavedeno petrolejové 
zařízení k osvětlení stanice soustavy 
Keros. 1918 změněno zabezpečovací 
zařízení a vystavěna nová stanoviště 
výhybkářů. 1919 stavba další kůlny 
na uhlí a továrny na porcelán „Union“. 
1922 adaptace přijímací budovy – dva 
nové byty.

Od otevření stanice byli zde ná-
sledující přednostové:
Jindřich Pokorný - 1871 až září 1873
Theyer - 1873 až 18.10. 1882
Schreyer - 1882 až 19.9. 1888
Navrátil - 1888 až 13.10. 1893
Sláma - 1893 až 16.12. 1898
Richard Knapp - 1898 až 17.11. 1906
František Jarsch - 1906 - 19.2. 1908
Jindřich Härdtl - 1908 až 1.5. 1908
Karel Pokorný - 1908 až 1925
František Česal - 1925 až 20. 2. 1929
Jan Sýkora - 1929 až srpen 1933
Adolf Koutecký - 1933 až 6.12. 1937
Purman - 1937 až do okupace
František Šmolík - 27. 5. 1945 (obsa-
zena stanice opět ČSD) až na dále

pokračování příště ... rok 1946

pro DŮCHODCE do 75 letpro DŮCHODCE do 75 let,
OSVČ a zaměstnance od 5 000,- Kč příjmu

PŮJČKY PŮJČKY

Bez poplatku předem - přijedeme k Vám !!Bez poplatku předem - přijedeme k Vám !! 
tel.: 774 140 201tel.: 774 140 201 p.Stehlíková 

* - premiéra kina Klášterec nad Ohří. Změna programu a vstupného vyhrazena!
Rezervace vstupenek na tel.: 474 375 701

Případné dotazy na tel.: 602 952 692, nebo kinoklasterec@seznam.cz
www.kinoklasterec.net
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Klášterecká sportovní ohlédnutí za uplynulými čtrnácti dny

HC Olymp - Mrtvochvaté Klášterec 9 : 9
Minulý čtvrtek (9.11.) se na zimním 
stadionu v Klášterci odehrálo exhi-
biční utkání mezi místní „už starší 
gardou“ Mrtvochvatů a hvězdným 
týmem HC Olymp. Tento tým vznikl 
díky televiznímu seriálu Poslední se-
zona, který nyní vysílá Česká televize. 
Jedná se o tým, který má v seriálu jed-
nu z hlavních rolí. V jeho řadách totiž 
hraje hlavní postava filmu, hokejista 
Jan Krol, kterého ztvárnil Martin De-
jdar. A nejen on. V týmu Olympu se 
představili další herci, kaskadéři, ale 
pochopitelně i hokejisté. Na našem 
ledě zářil jako nejtřpytivější diamant 
134násobný reprezentant ČR a mi-

INZERCE ... INZERCE 
�Bezplatně pronajmu zahradu s 
domem za dobrou údržbu! Nejra-
ději důchodci.
Tel.: 776 288 164, 603 415 574
�Hledám pronájem garáže 
Tel.: 602 730 167
�Prodám osobní auto Fiat Pun-
to, 5dv., objem 1,1l, RV 96, modrá 
metalíza, náhradní zimní kola + 
disky, TK 2007.
Cena 55 000,- Kč - možná sleva
Tel.: 607 962 873
�Pronajmu byt 1+1 v Žitné ulici.
Tel.: 739 233 095
�Prodám zahrádku v osobním 
vlastnictví v lokalitě nad Ciboušo-
vem „Lesní“. 
Úřední odhad 230 000,- Kč. Chata 
zděná, voda, skleník, WC, plynová 

kamna, kamna na uhlí.
Tel.: 474 331 749
�54-jähringer, gutausseh. NR/
1,81 wü. Bekanntsch. Mit jüngerer 
Frau. Int. F. Kultur u. Wandern im 
Gebirge
Kontakt do redakce KLN
�Provádím veškeré stavební prá-
ce. Pouze o víkendech. Jsem levný.
Tel.: 723 007 849

Co je nového u Lucky Drobné?

� Lucie Drobná

str světa 1985 Pavel Richter. Z těch 
známějších  protagonistů seriálu se 
mimo Martina Dejdara po ledě pro-
háněl například Pavel Nový, Doktor 
Buben, Dj Uwa nebo Pavel Vacek. 
Utkání mělo ráz pravé show - hrá-
lo se na 3x20 minut čistého času, 
nepískaly se ofsajdy ani zakázaná 
uvolnění, takže jediný rozhodčí na 
ledě mohl zápas pojmout spíše jako 
krasobruslařskou vložku. Pokud však 
přeci jen něco odpískal, byl ihned 
ztrestán hráči Olympu, stejně jako je-
jich vlastní brankář, který při každém 
puštěném gólu musel předstoupit 
před popravčí četu. Zápas prováze-
lo i několik kulturních vložek, jako 

Lucie Drobná byla díky svým vý-
sledkům vybrána do českého re-
prezentačního týmu juniorů. Tato 
klášterecká stolní tenistka je sice 
podle mezinárodních pravidel ještě 
kadetkou /žákyní/, ale v domácích 
soutěžích startuje nejen v junior-
ské kategorii, ale i mezi ženami. V 
uplynulém týdnu se po společném 
soustředění reprezentantů zúčast-
nila mezinárodního mistrovství v 
maďarském Szolnoku. Jako úplný 
nováček v této kategorii si vedla 
velmi dobře. V základní skupině 
vybojovala postupové 2. místo a 
v zápase o postup mezi nejlepších 
16 těsně prohrála se Slovenkou 
Lazarčíkovou. Několika body pak 
přispěla i „B“ družstvu ČR.
Vedle toho, že pomáhá v regionál-
ním přeboru Chomutovska mužů 
„B“ kláštereckému družstvu, má 
právo startu v extralize žen. Star-
tuje také ve 2. lize žen za TTC Li-
toměřice a v 1. lize žen za Brandýs 
nad Labem. 
Vzhledem k tomu, že všechny sou-
těže probíhají současně, dává před-
nost startu ve vyšších soutěžích. 
Získala již první vítězství v extrali-
ze, kde startují všechny naše repre-
zentantky, a v první lize je zatím po 
3 vítězstvích bez porážky.

Zúčastnila se obou bodovacích 
turnajů dorostu v Praze a Havířo-
vě. Získala 13. a 9. místo a v prů-
běžném pořadí jí patří 9. příčka. 
Místo v reprezentaci si vybojova-
la jako perspektivní a univerzální 
hráčka s vysokou herní morálkou, 
bojovností a tréninkovou pílí. 
Počet dnů v měsíci, kdy není za 
stolem, se dá snadno spočítat na 
prstech jedné ruky. Ve stolním te-
nise ale jiná cesta k reprezentaci 
nevede.

Klášterecké noviny registrovány u 
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Město Klášterec n.O., nám. E. Beneše 
85, 43151 Klášterec nad Ohří. Adresa 
redakce: Klášterecké noviny, Chomu-
tovská 206, 431 51 Klášterec n.Ohří. 
Tel.: +420 606 625 669, +420 474 371 
148. E-mail: redakce@klnoviny.cz Od-
povědný redaktor: Roman Novotný. 
Redaktor: Mgr. Lenka Křenová.  http://
www.klnoviny.cz Nevyžádané materiály 
a fotografie se nevracejí. Za původnost 
a obsahovou správnost jednotlivých 
příspěvků ručí jejich autoři. Nepo-
depsané příspěvky se nezveřejňují. 
Zveřejněné nepodepsané články jsou 
redakční. Podepsané články, i zkratkou, 
nemusí být shodné s názory redakce. 
Vydavatel neručí za obsah inzerce.                                                                
Tisk - AKORD s.r.o. Chomutov

- kvalitní brýlové obruby
- kontaktní čočky
- měření zraku, poradenství
- dárkové kupony - slevy
                VŠE PRO VAŠE OČI

Kde nás najdete:

GLOBUS
Chomutov
tel.: 474 331 977

Poliklinika
Sadová 128
Klášterec nad Ohří
tel.: 474 371 650

Poliklinika, Sadová 128, Klášterec nad Ohří

bylo třeba vystoupení mistryň světa 
ve stepu, kaskadérů apod. Domácí 
tým Mrtvochvatů, složený převáž-
ně z nehokejistů a nebo hokejistů v 
důchodovém věku, byl Olympu více 
než zdatným soupeřem. Mimocho-
dem název Mrtvochvaté je tak trochu 
zavádějící. Podle Fasy (J. Tenkač) má 
symbolizovat už vysloužilé, unave-
né hráče s větším počtem křížků na 
hřbetě, než je obvyklé. S tím ale ne-
můžeme souhlasit, a tak se raději při-
kloníme k druhé variantě. A tou je, že 
název Mrtvochvaté symbolizuje ptá-
ka, kterého si všichni na ledě vozí s se-
bou (tedy na dresu). Výsledek zápasu 
není v tomto případě důležitý. Stejně 

informace z těch nejdůvěryhodněj-
ších zdrojů (vše víme od Fasy) říkají, 
že zápas sice skončil nerozhodně, ale 
klášterečtí vyhráli na trestná střílení. 
Kolik si však nepamatují :O)

Sestava týmu Mrtvochvatů:
Branka: Kokrment
Obrana: Procházka, Tenkač, Ševčík, 
Bauer
Útok: Vacke, Borovička, Koreš, 
Smejkal, Šamonil, Wicher, Sadílek, 
Jirkovský

� Mrtvochvaté Klášterec

� HC Olymp

Zveme Vás do Allianz pojišťovny
~ nová pracovní doba ~

denně od 10.00 - 16.00 hodin
Najdete nás u

nákupního střediska PRAMEN
v Polní ulici čp. 682
v Klášterci nad Ohří

Informujte se i na tel.:
+420 603 545 316

Těšíme se na Vaši návštěvu
Jana Polanská

Fotogalerii
Kláštereckých novin

najdete na
www.klnoviny.cz

Chcete si
přivydělat

10.000,- Kč měsíčně? 
Časově nenáročná 

činnost obchodního 
zástupce. Vhodné 
pro komunikativní 
osoby s živnosten-
ským listem a mo-
bilním telefonem. 
V místě Vašeho 

bydliště.
Zavolejte nám na 

800 169 169
a dozvíte se více.

Provident Financial, 
s.r.o.

Vymáhání, případně odkup
Vašich pohledávek!

Prověření, případně likvidace
Vašich dluhů!

Rychle,důrazně,diskrétně
bez plateb předem!
tel/fax.327571786, 
mob.608925600

E-mail : dluh@seznam.cz


